KIANGSU-CHEKIANG COLLEGE (SHATIN) 沙 田 蘇 浙 公 學

Application Form for Secondary One Discretionary Places 2024 二〇二四年中一自行分配學位申請表格

| Student Referer 學 生 | nce Number (STF 編 | RN) 號 | | |
|-----------------------------------|--------------------------------|----------------------------|------|---------|
| Name of Studer 學 生 姓 名 | | (English) | (中文) | Photo |
| Date of Birth 出生日期_ | | Place of Birth 出生地點 | | 相片 |
| H.K. Identity Card No. 香港身份證號碼 | | Sex 性別 | | |
| Primary School 就 讀 | | | | |
| Home Address 住 址 | | | | |
| Email Address | | Tel. No. | | |
| Parent's Partic | ulars 家長資料 | Father 父親 | Mo | ther 母親 |
| Name 姓名 | English 英文 Chinese 中文 | | | |
| Occu | pation 業 | | | |
| | s Address 地址 | | | |
| Mobile P | Tel. No./ Hone No. 是電話號碼 | | | |
| Brief Descriptio | on of Student's St | rengths and Talents 簡列學生專長 | 長及才能 | |
| | | | | |
| | | | | |
| | | | | |
| · - | - | 有需要可另紙書寫) | | |
| Remarks 備註 | | | | |

| Academic R | Results and Conduc | ct 學業成績及 | 操行 | | |
|-----------------------------------|--------------------|-------------|------------------------|------------------------|--|
| Item | | | Primary 5 (Final Term) | Primary 6 (First Term) | |
| 項目 | | | 五年級下學期* | 六年級上學期* | |
| | English 英文 | Language | 語文 | | |
| | | Reading | 閱讀 | | |
| | | Dictation | 默書 | | |
| | | Listening | 聆聽 | | |
| | | Oral | 會話 | | |
| Carleinet | | Grand Total | 總分 | | |
| Subject Results | Chinese 中文 | Language | 語文 | | |
| P 學科成績 | | Writing | 寫作 | | |
| | | Dictation | 默書 | | |
| | | Listening | 聆聽 | | |
| | | Speaking | 說話 | | |
| | | Putonghua | 普通話 | | |
| | | Grand Total | 總分 | | |
| | Mathematics 數學 | | | | |
| Class Position 全班名次(e.g.例: 5/38) | | | | | |
| Form Position 全級名次(e.g.例: 20/180) | | | | | |
| Conduct Grade 操行等第 | | | | | |
| *D '1 ' C | | | | <u>I</u> | |

^{*}Provide information for <u>applicable</u> items 填寫<u>適用</u>的項目

| Performance in Extra-curricular Activities 課外活動表現 | | | | | |
|---|---|--------------------------------|----------------------------------|--|--|
| Year 年份 | Name of the Activity or Competition 活動或比賽名稱 | Name of Organization 主辦機構名稱 | Achievement or Award 成績或獎項 | Attainment Certificate, Award Certificate or Medal 證書、獎狀或獎牌 (If yes 如有: ✓; if no 沒有: ×) | |
| 例:2022 | 第74 屆香港學校朗誦節英詩獨誦 | 香港學校音樂及朗誦協會 | 冠軍 | ✓ | |
| 例:2023 | 陸運會一百米賽跑 | 仁立小學 | 銀牌 | ✓ | |
| | | | | | |
| | | | | | |
| | | | | | |
| | | | | | |
| (III | ata abaata if maaagaan, b. 七雨雨下 | 7 / 4 (7) | | | |

(Use separate sheets if necessary 如有需要可另紙書寫)

Application forms should be uploaded together with the following documents to the SSPA e-Platform or submitted together with a photocopy of the following documents and a stamped addressed envelope in person:

申請表須連同下列文件上載「中一派位電子平台」或連同下列文件的影印本及一個貼有郵票之回郵信封親身遞交:

- 1. Hong Kong Identity Card of the student 學生之香港身份證
- 2. Primary 5 and 6 report cards distributed before January 16, 2024 於二○二四年一月十六日以前派發之小五及小六成績表
- 3. Attainment certificates and/or award certificates (if any) 證書及/或獎狀 (如有)

Remarks: Recommendation letter from the primary school is not required.

備註: 毋須提交小學推薦信。

Deadline of application 截止申請日期: January 16, 2024 二〇二四年一月十六日

KIANGSU-CHEKIANG COLLEGE (SHATIN) Notes on Application for Secondary One Discretionary Places 2024

Applicants of the Secondary One Discretionary Places 2024 are kindly requested to take notice of the following:

- 1. Application forms are available from December 1, 2023 to January 16, 2024. Applicants may get an application form from the school or download it from the school's webpage at www.kccshatin.edu.hk.
- 2. Application form should be uploaded together with the following documents* to the SSPA e-Platform or submitted together with a photocopy of the following documents*and a stamped addressed envelope in person:

| Electronic Application | Paper-based Application | | |
|--|--|--|--|
| Please save the following documents in ONE PDF file in order, and upload the documents to the SSPA e-Platform: | Please staple the following documents in order (do NOT submit with a plastic folder): | | |
| Completed "Application Form for Secondary One Discretionary Places 2024" (provided by the school); Copy of the student's Hong Kong Identity Card; Copies of Primary 5 and Primary 6 report cards issued before January 16, 2024; and | Completed three-ply printout of "Application Form for Secondary One Discretionary Places" (provided by the School Places Allocation Section of the EDB); Completed "Application Form for Secondary One Discretionary Places 2024" (provided by the school); | | |
| 4. Copies of attainment certificates and/or award certificates (if any) and other related documents. Note: The maximum file size of the PDF file is 12.5MB. | 3. Photocopy of the student's Hong Kong Identity Card (please present the original Hong Kong Identity Card for verification when submitting the application); 4. Photocopies of Primary 5 and Primary 6 report cards | | |
| | Primary 6 report cards distributed before January 16, 2024; and 5. Photocopies of attainment certificates and/or award certificates (if any) and other related documents. | | |

^{*} Recommendation letter from the primary school is <u>not</u> required.

- 3. Application form should be submitted <u>from January 2 to 16, 2024</u> through any one of the following methods:
 - submitting in person to school during the office hours:

Monday – Friday 9:00 a.m. – 5:00 p.m. Saturday 9:00 a.m. – 1:00 p.m.; OR

• submitting via SSPA e-Platform[#].

- 4. <u>All applicants will be arranged to attend an interview[@] on March 2, 2024 at the school</u> (no written test is required). Applicants will be notified of the interview time by post or email in mid-February 2024.
 - [@] To help Primary 6 students to get well prepared for the F.1 admission interview, the school will organize the Talk on F.1 Admission Interview Techniques on February 3, 2024. <u>All</u> applicants will have the priority to attend the talk.
- 5. Submitted application forms and other documents will not be returned.
- 6. Successful applicants of Secondary One Discretionary Places will receive notification from the school by letter and phone on March 27, 2024. For parents registered as SSPA e-Platform users, they may also receive notifications for successful applicants via the SSPA e-Platform on the same day.
- 7. Secondary One Places Allocation results will be released by the EDB on July 9, 2024.

[#]Applicable to parents who have registered as SSPA e-Platform users and bound their accounts with "iAM Smart+". For details of the "iAM Smart+" registration, please visit the "iAM Smart" Homepage (www.iamsmart.gov.hk) (Select: Home>"iAM Smart" Registration> Registration Methods).

KIANGSU-CHEKIANG COLLEGE (SHATIN)

Admission Criteria & Weightings for Secondary One Discretionary Places

There will be $\underline{4 \text{ classes in Form One}}$ in school year 2024-2025 and the number of Secondary One Discretionary Places offered by our school is $\underline{40}$.

| | | ercentage) |
|----|--|------------|
| 1. | Performance in interviews | 30% |
| 2. | situational problems Rank order assessed by the Education Bureau | 20% |
| 3. | Primary school results | 20% |
| 4. | Conduct | 20% |
| 5. | Talents and awards in academic studies as well as arts and sports, and performance in extra-curricular activities and services | 10% |

Total: 100%

沙田蘇浙公學 二〇二四年中一自行分配學位申請須知

申請本校二〇二四年中一自行分配學位的學生,請注意下列事項:

- (一)入學申請表於二○二三年十二月一日至二○二四年一月十六日 派發,申請人可到本校索取表格或在本校網頁 www.kccshatin.edu.hk 下載。
- (二) 申請表須連同下列文件*上載「中一派位電子平台」<u>或</u>連同下列文件 影印本*及一個貼有郵票之回郵信封親身遞交:

| 電子申請 | 紙本申請 |
|--|--|
| 請按次序順序將以下所有文件 儲存至單一PDF檔案內,並上 載「中一派位電子平台」: | 請將文件按下列次序釘妥 (切勿遞交膠質文件夾): |
| 已填妥之「二○二四年中一 自行分配學位申請表格」 (由本校提供); | 1. 已填妥之一式三份「中一 自行分配學位申請表」電腦 印製表格(由教育局學位 分配組提供); |
| 2. 學生之身份證副本;3. 於二○二四年一月十六日以前派發之小五及小六成績表副本;及 | 2. 已填妥之「二○二四年中一 自行分配學位申請表格」 (由本校提供); |
| 4. 證書及/或獎狀(如有)及其他有關文件之副本。 | 3. 學生之身份證副本(遞交 紙本申請時須出示正本 以核實申請表上的學生 資料); |
| 註:請注意每個單一PDF檔案 容量上限為12.5MB。 | 於二○二四年一月十六日 以前派發之小五及小六 成績表副本;及 |
| | 5. 證書及/或獎狀(如有)及 其他有關文件之副本。 |

^{*}申請人<u>毋須</u>提交小學推薦信。

- (三) 申請表連同所需文件可由<u>二○二四年一月二日至十六日</u>期間透過 以下方法遞交:
 - 親身到校遞交,收取申請表時間為:星期一至星期五 上午九時至下午五時星期六 上午九時至下午一時;或
 - 透過「中一派位電子平台」#遞交。

#家長已登記成為「中一派位電子平台」用戶並以「智方便+」綁定帳戶者 適用。有關「智方便+」的登記詳情,請瀏覽「智方便」網頁 (www.iamsmart.gov.hk)(選擇:主頁>登記「智方便」>登記方式)。

- (四) 所有申請人將獲安排參加於二○二四年三月二日在本校舉行之面試[®](毋須筆試),面試時間將於二○二四年二月中旬由學校發信或電郵通知。
 - @本校將於二○二四年二月三日舉行升中面試技巧講座,冀讓小六學生為 參加升中面試作充分準備,所有申請人均獲優先安排出席是次講座。
- (五) 申請人已遞交之入學申請表及其他文件恕不退還。
- (六)獲本校以中一自行分配學位取錄之正取學生,將於二○二四年三月 二十七日收到學校透過書面及電話的通知。如已登記成為「中一 派位電子平台」用戶,家長亦可於同日透過電子平台接收自行分配 學位正取學生通知。
- (七) 中一學位分配結果將於二○二四年七月九日由教育局發放。

沙田蘇浙公學 中一自行分配學位收生準則及比重

本校二○二四至二○二五學年於<u>中一級開設四班</u>;中一自行分配學額共 40個。

| <u>收生準則</u> | 比重(百分比) |
|---|---------|
| (一)面試表現◆形式:個人及/或小組面試 | 30% |
| ◇ 內容:英、數、中、普通話及情境題 | |
| (二)教育局評定之成績次第 | 20% |
| (三)小學校內成績 ◆ 英文 | 20% |
| ◆ 中文 | |
| ◆ 數學 | |
| (四)操行 | 20% |
| (五)學術、體藝等專長和獎項、以及課外活動 表現和服務 | 10% |

總分:100%